
Zápisnica
z 1. zasadnutia Obecného zastupiteľstva Obce Breznička, ktoré sa konalo 
dňa 16.01.2023 o 18.00 hod. v kultúrnom dome
______________________________________________________________________________

Počet poslancov: 7

Prítomní: 5 
Jozef Hedvigy, Jana Kuklová, Samuel Miadok, Mgr. Marta Porubiaková, Peter Zavaterník

Ospravedlnení: 2
Igor Melicher, Jozef Vaculčiak

Vážení páni poslanci, vážený pán občan, vítam vás na prvom zasadnutí obecného zastupiteľstva v 
roku 2023. Konštatujem, že sú prítomní piati poslanci, teda obecné zastupiteľstvo je uznášania 
schopné. Pán Melicher a pán Vaculčiak sa ospravedlnili, nemohli sa dostaviť. Takže prejdeme k 
bodom programu rokovania:
1. bod Určenie zapisovateľa, overovateľov zápisnice, voľba návrhovej komisie.
2. bod Kontrola uznesení
3. bod Nákup hydraulickej ruky
4. bod Rôzne
5. bod Diskusia
Kto je za to, aby sa dnešné zastupiteľstvo riadilo týmto programom?

Hlasovanie:
Za: 5  Jozef Hedvigy, Jana Kuklová, Samuel Miadok, Mgr. Marta Porubiaková, 

    Peter Zavaterník
Proti: 0
Zdržal sa: 0
Neprítomní: 2 Igor Melicher, Jozef Vaculčiak

Mgr. Branislav Knechta, starosta: Ďakujem. Všetci

K bodu č 1./ Určenie zapisovateľa, overovateľov zápisnice, voľba návrhovej komisie

Mgr. Branislav Knechta, starosta: Za zapisovateľku určujem pani Ivetu Pauerovú. Za overovateľov 
zápisnice pani Mgr. Porubiakovú a Janku Kuklovú. Do návrhovej komisie navrhujem Jozefa 
Hedvigyho a Petra Zavaterníka. Kto je za to, aby návrhová komisia pracovala v tomto zložení?

Hlasovanie:
Za: 5  Jozef Hedvigy, Jana Kuklová, Samuel Miadok, Mgr. Marta Porubiaková, 

    Peter Zavaterník
Proti: 0
Zdržal sa: 0
Neprítomní: 2 Igor Melicher, Jozef Vaculčiak

Ďakujem.

K bodu č. 2./ Kontrola uznesení

Mgr. Branislav Knechta, starosta: Druhý bod kontrola uznesení. Nemali sme také uznesenia, ktoré 
je potrebné v tomto bode prerokovať. 



K 3. bodu č. 3 Nákup hydraulickej ruky

Mgr. Branislav Knechta, starosta: Tretí bod. Nákup hydraulickej ruky. Prezerali sme tu niekoľko 
ponúk, konštatujem, že bez tej hydraulickej ruky sa už ťažko zaobídeme, pretože máme pomerne 
veľkú kopu konárov na smetisku - hore, v úvodzovkách a aby sme si s ňou poradili a nejako dostali 
do štiepkovača, musíme ju rozoberať hydraulickou rukou, pripojiteľnou na traktor, ak by nám 
prešiel projekt zberného dvora, tak tam by bol   taký väčší drtič do ktorého sa dá priamo rukou 
vkladať, hydraulickou. V tomto prípade by sa to ešte do toho existujúceho štiepkovača muselo  na 
menšie časti rozobrať a potom ešte ručne dokladať, ale zase na druhej strane je výhoda, že tá štiepka
sa dá spáliť lebo sú to dosť veľké kusy v tom drviči, ktorý by prípadne bol tu v budúcnosti, to už 
zomelie a drobné kusy do kompostu. Takže pozreli sme si už trochu nejaké ponuky. Ponuky sa hýbu
od 4 700 do 13 000, je tam a ja som navrhol za 6 000 … to bude asi najlepšia ponuka. Takže 
neviem, či k tomu niečo máme, nejaké pripomienky. Veľmi sa mi do toho nechcelo ísť, je to dosť 
peňazí, ale už … Ak nemá nikto pripomienky, prosím ...

Peter Zavaterník, člen návrhovaj komisie: Uznesenie k bodu č. 3 – Nákup hydraulickej ruky

Obecné zastupiteľstvo v Brezničke schvaľuje zakup hydraulickej ruky Zepeling G 3500 v sume 
6.000 euro z rezervného fondu.

Mgr. Branislav Knechta, starosta:  Kto je za prijatie tohto uznesenia?

Hlasovanie:
Za: 5  Jozef Hedvigy, Jana Kuklová, Samuel Miadok, Mgr. Marta Porubiaková, 

    Peter Zavaterník
Proti: 0
Zdržal sa: 0
Neprítomní: 2 Igor Melicher, Jozef Vaculčiak

Starosta: Ďakujem. Všetci. Teda prejdeme k štvrtému bodu rôzne.

K bodu č. 4 Rôzne

Mgr. Branislav Knechta, starosta: V tomto bode by som ešte navrhol upraviť cenník za prenájom 
sály kultúrneho domu a zasadačky v tom zmysle, že energie by sa účtovali podľa skutočných 
nákladov za kúrenie a elektrickú energiu, pretože elektrická energia išla značne hore, budeme to 
musieť zohľadniť pri konečnom vyúčtovaní. Takže navrhujem, aby všetko zostalo tak ako bolo,       
a vypustili by sa celé odstavce o vykurovaní a nahradilo by sa to jednoducho tým, že sa budú 
účtovať skutočné náklady na energie …  a zároveň tým pádom vypustíme aj odstavec, kde sa 
pojednáva o tom, že ak poplatok presiahne 100 euro, platí sa len 100 euro. A zároveň by som do 
sadzobníka doplnil prenájom chafingu, lebo je to cenná vec. Je to tá nádoba na zohrievanie, keď sa 
uvarí. Máme štyri kusy. A robil som si nejaké – firmy čo prenajímajú … tak našiel som 19,92 a dve 
po 15 euro. Ja navrhujem 5 euro. Nemusíme zdierať, ale nejaký poplatok aby za to bol. 
Jozef Hedvigy, zástupca starostu: Za jeden?
Starosta: Za jeden, lebo nie každý … potrebuje, niekto jeden, niekto dve, aby bola trošku 
spravodlivosť, že … za to čo použije. Koľko minie energie, toľko zaplatí, čo použije, za to si tiež 
trošku priplatí … Takže takýto je môj návrh … Máš to?
Poslanec: Peter Zavaterník: Áno
Starosta: Tak porosím uznesenie.

Peter Zavaterník, člen návrhovej komisie:  



Obecné zastupiteľstvo v Brezničke schvaľuje poplatky za spotrebované energie v kultúrnom dome 
a zasadačke obecného úradu vo výške nákladov, skutočných nákladov a zavádza poplatok za 
dohrievaciu misu chafing vo výške 5 euro za jeden kus

Starosta: Ešte  … že vypúšťa sa odstavec … zastropovanie ceny za prenájom

Peter Zavaterník: Čiže druhý odstavec. Zavádza sa poplatok za dohrievaciu misu chafing vo výške 
5 euro za kus a vypúšťajú sa pôvodné poplatky za spotrebované elektrické energie a zastropovanie 
ceny za prenájom

Mgr. Branislav Knechta, starosta: Kto je za prijatie tohto uznesenia?

Hlasovanie:
Za: 5  Jozef Hedvigy, Jana Kuklová, Samuel Miadok, Mgr. Marta Porubiaková, 

    Peter Zavaterník
Proti: 0
Zdržal sa: 0
Neprítomní: 2 Igor Melicher, Jozef Vaculčiak

Mgr. Branislav Knechta, starosta: Ďakujem. Ja som vyčerpal môj program. Prejdeme k piatemu 
bodu k diskusii.

K bodu č. 5/ Diskusia

Mgr. Branislav Knechta, starosta: Má niekto niečo do diskusie?
Poslanec Peter Zavaterník: Tie snímače budeš zavádzať aj na Močar. hej?
Starosta  prikývol.
Poslanec Peter Zavaterník: Ešte nie je?
Starosta: Ešte nie. Jedna lampa bude svietiť nonstop, aby bola taká orientačná. Jedna bude na 
Červeni a jedna v Močari a ostatné budú …
Poslanec Peter Zavaterník: A sem nerozmýšľaš? … lampy na horných uliciach? … sú úspornejšie 
Starosta naznačil, že nie. … Priebežne ...
Peter Zavaterník: Myslím si, lebo viem, že … vypadla jedna žiarovka, len jedna svieti.
Starosta: Dobre budeme debatovať?
Poslanec Peter Zavaterník: Nie nemusíme.

Mgr. Branislav Knechta: Dobre, čiže ja končím zastupiteľstvo dnešné.

Mgr. Branislav Knechta
        starosta obce

I. overovateľ II. overovateľ
Mgr. Marta  Porubiaková Jana Kuklová


